
Møde i Skolebestyrelsen 
Dato: 19. september 2023 kl. 17:00-19:00                       
Sted:  Nødebo – med lettere forplejning                   
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter:  
Anders Bak Knudsen, Camilla Bang, 
Camilla Deiborg, Ida Bailey, Lisbeth 
Steffensen, Søren P. Østergaard, 
Thomas Tingleff 
Medarbejdere: Margit Ipsen,  
Thomas Baark 
Ledere: Anja Athar, Mette Schmidt 
Elevrepræsentanter:  
Ikke valgt endnu 
 

Afbud: 
 
Thomas Tingleff 
Thomas Baark 
 
 
 
 

Suppleanter: 
Forældrerepræsentanter:  
Dilek Kucukklose, Karina Hjort Johan-
sen, Stefan Madsen, Stine Østlund 
Medarbejder:  
Marc Zangenberg 
 

 

Dagsorden: 
 

 

0. Godkendelse af referat fra sidste 
møde.  
 

Godkendt 
 
 
 

1. Orientering vedr. budgetforhand-
linger, ombygning afdeling Nødebo 
Skole, ombygning afdeling jesper-
vej. V/Anja og Søren 

Søren og Anja orienterede om de netop overståede bud-
getforhandlinger, der bl.a. udmøntede sig i ca. 31 mio.kr. 
til Helhedsplan Nødebo. 
Nybyg på Jespervej fastholdes. 
 
Læs uddrag af budgetforlig vedrørende Grønnevang Skole 
sidst i referatet. 
 
 
 

2. Henvendelse fra forælder:  
Mobil i HFO1 
V/Anja og Søren 

Henvendelse fra forælder vedrørende brug af mobiltele-
fon i HFO blev drøftet. 
Ifølge skolens princip er den første time i HFO1 mobilfri. 
Dette tolkes som, at der ikke må anvendes mobiltelefon 
om morgenen. Dette melder Anja ud til HFO1 forældre. 
 
 

3. Principper vedr. Skole/Hjemsamar-
bejde V/Camilla Bang 
 

Punkt til næste møde 



4. Skolearbejde hjemme 
Oplæg ved Anja og efterfølgende 
drøftelse 

Anjas oplæg vedrørende skolearbejde hjemme blev drøf-
tet. 
Punkt til næste møde med henblik på opstart af udar-
bejde princip. 
 

5. Kommunikation forældre/skole 
Drøftelser 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer har deltaget i nogle af efter-
årets forældremøder for bl.a. at synliggøre bestyrelsen og 
tale om at holde den gode tone i kommunikationen mel-
lem forældre og skole. 
 
Punkt til næste møde. 
 
 

6. Klassens tid 
Punktet ved deltagelse af elevråds-
repræsentanter 
 

Afventer deltagelse af nyvalgte elevrådsrepræsentanter. 
Punkt til mødet den 5. december. 
 
 
 

7. Skolens vision 
 
 

Punkt til næste møde. 

8. Orientering vedrørende HFO og an-
sættelse af ny leder 
V/Anja 
 
 

Da Per Bollerslev er gået på pension, har skoleafdelingen   
igangsat en ansættelsesproces. Fra skolebestyrelsen del-
tager Ida Bailey i ansættelsesudvalget. Stillingen ønskes 
besat 1. januar 2024. Indtil da varetages ledelsen af HFO1 
Jespervej af Mette og Anja og HFO2 Højager af Andrea og 
Anja. 

9.  
 
 

Eventuelt  PCB Jespervej: Da det er et år siden, der er målt 
for PCB, vil Søren bede om en ny måling. 

 

 Trafiksikkerhed Nødebo: Forældre vil prøve at ar-
rangere en ”Forældre Patrulje” ved fodgænger-
overgangen på Nødebovej/Skolevej. 

 

 Skolebussen: Der har været afholdt møde med 
forvaltningen, Movia og skolen om problematik-
ken med forsinkede og udeblevne busser. Sagen 
følges tæt. 

 
 
 
 

 
Uddrag af budgetforlig vedrørende Grønnevang Skole: 
 
Videre med Grønnevang Skole, afdeling Jespervej - Elever og medarbejdere på Grønnevang Skole, afd. Jesper-
vej skal have et fysisk sundt arbejdsmiljø uden risikofaktorer som følge af PCB, asbest og skimmelsvamp. Derfor 
ser vi frem til i næste års budgetproces at behandle et anlægsønske for en ny indskoling på Jespervej. For at 
have et økonomisk grundlag, har vi valgt at fastholde de beløb, som blev lagt ind ved vedtagelsen af budget 
2023-2026. Vi bemærker, at de beløb, der blev afsat i budget 2023- 2026, ikke er nok til at imødekomme øn-
sket om en ny indskoling. Grønnevang Skole rummer flere matrikler og flere funktioner. Vi vil bede BFU om at 



drøfte, hvordan matriklerne bedst kan anvendes, så der er gode rammer for almenskolen, de to specialklasse-
rækker i Kompetencecenter Grønnevang samt de nødvendige kapacitetsudvidelser på Skolen ved Skoven. Drøf-
telserne vil sammen med det pædagogiske visionsprogram for nye skoler danne baggrund for det kommende 
anlægsønske. Vi har besluttet, at der skal være en kunstgræsbane i Hillerød Øst. Anlægget skal være en del af 
planerne for skolebyggeriet på Grønnevang Skole, afd. Jespervej, og derfor udskydes det og genberegnes som 
en del af skoleprojektet. Det skal kunne være til glæde for alle børn og unge både fra den ene og den anden 
skolematrikel og andre i området. Det er byrådets beslutning, at banen skal være miljømæssigt bæredygtig. 
 
Helhedsplan Nødebo skal fremmes over tid - Byrådet har aftalt at arbejde med en helhedsplan for Nødebo, 
som bl.a. omfatter skolens og fritidsbrugernes behov. Det presserende behov for kapacitetsudvidelsen af sko-
len og behov for faglokaler imødekommer vi, men kommunens økonomi levner ikke plads til at iværksætte hel-
hedsplanen i fuldt omfang nu. Nødebo Skole udbygges, så der er kapacitet til fire nye klasselokaler i 2027 incl. 
nødvendige faglokaler. Byrådet vil arbejde videre med ønskerne til helhedsplanen for Nødebo, som bl.a. omfat-
ter fritidsfaciliteter i form af nye faciliteter til fodboldklubben og den manglende hal i lokalområdet, som der 
bliver lagt forslag frem om i forbindelse med budget 2025. 


